
Referat af brugerrådsmødet 7/8 

Deltagende Charlotte, Mira, Karina, Marianne, Maya og Ulla 

 

Tidligere referater og årsberetninger er nu lagt på hjemmesiden. Der er en enkelt årsberetning fra 
2015, som ligger forkert – Charlotte følger op på dette. 

Vedtægterne er sendt til godkendelse hos kommunalbestyrelsen. 

Hvem kan holde kurser og under hvilke vilkår fremover – bestyrelsen tager punktet med på 
bestyrelsesmødet næste gang. 

Samtidig tages det med på bestyrelsesmødet at der skal være underlag med tilhørende jakker, når 
der startes i holdkonkurrencer for ARK. 

 

Dvs. politikker gennemgås og opdateres, når jubilæumsdagen er overstået. 

 

ARC 

Der er været 2 ridelejre i sommerferien, begge med stor succes. Rideskolehestene er efterfølgende 
sendt på græs og boksene bliver nu gjort klar til de kommer hjem. Ingen skoleheste er kommet til 
skade. 

Wrappen er kommet hjem. 

Maya fortalte hendes historie om deres fantastiske tur til Aalborg, da de var oppe og se 
elevcupfinalen. 

 

ARK 

Bestyrelsen vil på deres næste møde tage trivsel og tonen med, da der pt. godt kan være en lidt hård 
tone. 

 

Jubilæumsdagen og aftenen er ved at blive tilrettelagt.  

 

Næste møde torsdag 14/11 kl 17 

 

Charlotte sørger for at referat fra 1/7 og 7/8 lægges op på hjemmesiden. 


